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ZAB.0002.1.2025 

Protokół nr IX/25 

z IX  Sesji Rady Powiatu we Włocławku 
z dnia 9 stycznia 2025 roku  

1) Otwarcie obrad IX Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Dawid Andrzej Dalmann- Przewodniczący Rady Powiatu we Włocławku w dniu 
9 stycznia 2025 r. o godz. 10:10 otworzył IX Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Powitał 
Panie i Panów Radnych, Pana Sławomira Kopyścia – Radnego Sejmiku Województwa 
Kujawsko – Pomorskiego, Pana Romana Gołębiewskiego - Starostę Włocławskiego, Panią 
Małgorzatę Kręcicką – Sekretarza Powiatu, Panią Jolantę Sakowską - Skarbnika Powiatu oraz 
przedstawicieli środków masowego przekazu, a także wszystkich obecnych na sali obrad.  
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie 
powiatowym, obrady rady powiatu są transmitowane on-line i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Każda osoba uczestnicząca w obradach rady powinna zapoznać 
się ze stosowną informacją zamieszczoną w BIP oraz na tablicy ogłoszeń dotyczącą ochrony 
danych osobowych.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

2) Stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie swojej obecności poprzez włożenie karty do 
czytnika i przyciśniecie odpowiedniego przycisku.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że aktualnie w obradach Rady Powiatu bierze udział 21  
radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego 21 radnych stanowi 
wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
3) Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie ewentualnych wniosków 

w sprawie jego zmiany.   
 
Przewodniczący Rady powiedział, że IX Sesja Rady Powiatu we Włocławku została 
zwołania w trybie art. 15 ust. 7 ustawy o samorządzie powiatowym, na wniosek zarządu 
powiatu. Starosta przekazał uchwałę nr 71/24 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 
3 stycznia 2024 r. w sprawie zwołania sesji Rady Powiatu we Włocławku zawierającą 
ustalony porządek obrad oraz projekty uchwał Rady Powiatu i materiały dotyczące realizacji 
tego porządku. Sesja została zwołana na dzień przypadający w ciągu 7 dni od dnia złożenia 
wniosku. Przewodniczący Rady poinformował, że zwołanie Sesji w tym trybie wyłączyło 
wymóg posiadania przez projekt uchwały opinii odpowiedniej komisji rady, o czym stanowi 
paragraf 30 ust. 2 Statutu Powiatu. Poinformował, że do zmiany porządku obrad sesji 
zwołanej na wniosek Zarządu Powiatu, stosuje się przepis art. 15 ust. 2, co oznacza, że Rada 
Powiatu, w trakcie sesji, może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady, z tym, że dodatkowo wymagana jest zgoda 
wnioskodawcy (art. 15 ust. 8). W przypadku braku takiej zgody, wniosek staje się 
bezprzedmiotowy i nie podlega głosowaniu.  
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Stosownie do przepisów paragrafu 17 ustęp 3 Statutu Powiatu Włocławskiego – z wnioskiem 
o uzupełnienie lub zmianę porządku obrad może wystąpić radny, komisja, klub radnych, 
zarząd, starosta. Wniosek powinien zawierać uzasadnienie faktyczne.  
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem – czy któryś z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
IX  sesji?  
Przewodniczący w związku z brakiem wniosków, poinformował, że porządek obrad składa 
się z 11 punktów i przystąpił do realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji.  
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 
4)  Przyjęcie protokołu nr VIII/24 z dnia 18 grudnia 2024 roku. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego został sporządzony protokół z obrad VIII Sesji, który był do wglądu 
w Wydziale Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa oraz w Biuletynie Informacji 
Publicznej.  Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek do protokołu.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, a sprzeciwu nie było, to 
będzie uważał, że rada powiatu przyjęła protokół nr  VIII/24 z dnia 18 grudnia 2024 roku. 
 
5) Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 

18 grudnia 2024 r. do dnia 2 stycznia 2025 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego 
z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 3 stycznia 2025 r. do dnia sesji.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym Rada Powiatu rozpatruje sprawozdania z działalności zarządu, w tym 
z działalności finansowej. W dniu dzisiejszej sesji radni otrzymali sprawozdanie Starosty.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy mają uwagi do przedstawionego sprawozdania?   
Przewodniczący Rady w związku z brakiem głosów sprzeciwu, stwierdził, że Rada Powiatu 
we Włocławku w dniu 9 stycznia 2025 r. przyjęła Sprawozdanie Zarządu Powiatu 
i Sprawozdanie Starosty Włocławskiego.  
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
18 grudnia 2024 r. do dnia 2 stycznia 2025 r. stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 4 
stycznia 2025 r. do dnia sesji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
6) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia linii 

komunikacyjnych w publicznym transporcie drogowym, dla których organizatorem 
jest Powiat Włocławski oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 
usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmiany § 1 uchwały Nr 
III/31/24 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 4 czerwca 2024 r. w sprawie wyznaczenia linii 
komunikacyjnych w publicznym transporcie zbiorowym, dla których organizatorem jest 
Powiat Włocławski oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego poprzez dodanie punktów: 21, 22, 23 i 24 
w brzmieniu: 
 „21) Włocławek - Łagiewniki - Kowal - Krzewent - Baruchowo - Grabkowo - Łagiewniki - 
Pińczata - Włocławek;  
22) Włocławek - Smólsk - Guźlin - Brześć Kujawski - Kazanie - Lubraniec;  
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23) Włocławek - Wieniec - Brześć Kujawski - Kąkowa Wola - Dąbie Kujawskie - Lubraniec;  
24) Włocławek - Szpetal Górny - Kulin - Fabianki - Włocławek - Kruszyn - Świętosław - 
Śmiłowice - Wilkowice - Kuźnice - Kruszyn – Włocławek.”. 
Przewodniczący Rady poprosił o dokonanie poprawek w projekcie uchwały: literówki 
w nagłówku uchwały – w wyrazie transporcie oraz w podstawie prawnej, gdzie jest mowa 
o ustawie o samorządzie powiatowym poprzez dopisanie publikatora po poz. 107, 1907.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Przewodniczący Rady w związku z brakiem głosów w dyskusji, przed rozpoczęciem 
głosowania, poprosił o uzupełnienie par. 4, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 
9 stycznia 2025 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania wraz z poprawkami. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 stycznia 2025 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 
wyznaczenia linii komunikacyjnych w publicznym transporcie zbiorowym, dla których 
organizatorem jest Powiat Włocławski oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie wyznaczenia 
linii komunikacyjnych w publicznym transporcie zbiorowym, dla których organizatorem jest 
Powiat Włocławski oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 stycznia 2025 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych w publicznym transporcie zbiorowym, dla 
których organizatorem jest Powiat Włocławski oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu.  
 
7) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

organizacji transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich 
o charakterze użyteczności publicznej. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt  uchwały dotyczy zmian w uchwale rady 
powiatu z dnia 4 czerwca 2024 r. Przewodniczący Rady poprosił pana Starostę o zapoznanie 
ze zmianami. 
Starosta Włocławski podziękował Państwu Radnym, że dzisiaj o tych ważnych 
strategicznych tematach, dla naszych mieszkańców, dla samorządu powiatu, można 
rozmawiać. W drugiej połowie grudnia pojawił się kolejny konkurs – Centrum Unijnych 
Projektów Tansportowych, mówiący o możliwości aplikowania o dofinansowanie zakupu 
autobusów. Tym razem tylko już zeroemisyjnych, czyli elektrycznych. W międzyczasie od 
czerwcowego naboru, kiedy to aplikowało się o 21 autobusów i tworząc 20 linii, pojawiły się 
pewne wnioski, sugestie, potrzeby od mieszkańców i samorządowców z naszego terenu, 
kolejne, które aby w pełni ten powiatowy transport mógł funkcjonować, powinny być 
zrealizowane. Dlatego też zwrócono się  z prośbą o konsultacje do wszystkich samorządów 
z naszego terenu, czy istnieją jeszcze kolejne potrzeby związane z nowymi liniami 
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autobusowymi? W wyniku tych spotkań, korespondencji pisemnej, proponuje się utworzenie 
4 linii, które Rada w poprzednim punkcie przyjęła dotyczących 8 gmin. Fizycznie przełoży to 
się na zakup 5 autobusów w kwocie około 18,5 mln zł, które planuje się zrealizować w roku 
2026. Natomiast przetarg będzie się chciało ogłosić w najbliższych dniach, bo jest to 
punktowane w naborze  Centrum Unijnych Projektów Transportowych. Linie dotyczą gminy 
Fabianki, Włocławek, miasto Kowal, gmina Kowal, Baruchowo, Choceń, Brześć, Lubraniec 
wszystkie przejeżdżają także przez miasto, dlatego też jest się w punkcie w zakresie 
przekazania kompetencji, przyjęcia od miasta kompetencji w zakresie transportu na terenie 
naszego sąsiedniego samorządu, a także podpisania odpowiedniego porozumienia 
z samorządem miasta. W tym miejscu pan Starosta poinformował, że dzięki bardzo dobrej 
współpracy z miastem, na wniosek zarządu, także taka sesja w najbliższych dniach 
organizowana jest przez ten samorząd i to umożliwi po przyjęciu podobnych uchwał przez 
miasto do podpisania porozumienia i możliwości aplikowania o te środki do większej 
punktacji w tym konkursie, bardzo ważne linie uzupełniające  dotychczasową siatkę połączeń. 
Starosta ma nadzieję, że to już kompleksowo rozwiąże problem transportu zbiorowego na 
terenie powiatu, zarówno te 4 linie, o których rozmawia się dzisiaj, jak i dotychczasowe 
wcześniej przyjęte 20 linii, chce się w pełni uruchomić od stycznia 2026 roku. W tym roku 
funkcjonuje 7 linii tzw. strefowych i łączących nasze szkoły jeszcze na starym sprzęcie, które 
uzyskały w tym roku dofinansowanie, takie jakie się wnioskowało w ramach Rządowego 
Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych, o to też będzie się chciało wnioskować na 
całą siatkę połączeń w roku 2026. Pan Starosta jeszcze raz podziękował za to, że dzisiaj ta 
sesja może się odbyć i że w trybie dość tak szybkim można przygotować się do aplikacji 
o kolejne środki zewnętrzne na zakup autobusów, a w przyszłości na uruchomienie kolejnych 
linii autobusowych.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Przewodniczący  poprosił o dokonanie poprawki 
w projekcie uchwały w podstawie prawnej, gdzie jest mowa o ustawie o samorządzie 
powiatowym poprzez dopisanie publikatora po poz. 107, 1907 Przed głosowaniem 
Przewodniczący Rady zapoznał radnych z treścią § 1 projektu uchwały.  „§ 1. W  uchwale  Nr  
III/32/24   Rady   Powiatu  we  Włocławku  z  dnia 4  czerwca 2024  r. w sprawie przyjęcia 
organizacji transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze 
użyteczności publicznej  zwiększa się zakres zadań określonych tą uchwałą o dodatkowe linie 
komunikacyjne przebiegające jednocześnie na obszarze Gminy Miasto Włocławek oraz 
Powiatu Włocławskiego, o których mowa w uchwale Nr IX/76/25 Rady Powiatu we 
Włocławku z  dnia  9 stycznia 2025  r. zmieniającej  uchwałę Nr III/31/24 Rady Powiatu 
Włocławskiego z dnia 4 czerwca 2024 r. w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnej 
w publicznym transporcie zbiorowym, dla których organizatorem jest Powiat Włocławski 
oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego”.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to  przystąpił do 
procedury głosowania wraz z poprawką. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za- 21 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 stycznia 2025 r. została podjęta. 
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Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia 
organizacji transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze 
użyteczności publicznej stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 stycznia 2025 r.  zmieniająca uchwałę 
w sprawie przyjęcia organizacji transportu zbiorowego w powiatowych przewozach 
pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
8) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2025 – 2040.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku nr  1 i 2 
wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Włocławskiego.  
Przewodniczący Rady w związku z trybem zwołania dzisiejszej sesji, poprosił Skarbnika 
Powiatu, o zapoznanie ze zmianami w WPF, jak i w projekcie uchwały budżetowej.  
Skarbnik Powiatu  powiedziała, że zmiany dotyczące wieloletniej prognozy finansowej 
obejmują załącznik nr 1 i 2. Załącznik nr 1 obejmuje zarówno dochody, wydatki, w tym 
również wydatki majątkowe i załącznik nr 2 przedsięwzięcia, które są wpisane w wieloletnią 
prognozę, które są realizowane w cyklu wieloletnim. Do budżetu wprowadza się nowe 
zadanie majątkowe pod nazwą: „Zakup zeroemisyjnych autobusów wraz z elementami 
infrastruktury technicznej i wyposażenia, służących do obsługi linii pozamiejskiej na terenie 
powiatu włocławskiego”. Zadanie jest zaplanowane w cyklu dwuletnim 2025-2026. W roku 
2025 wprowadza się plan w wysokości 150 000 zł i te 150 000 zł zostanie przeznaczone na 
uproszczone studium wykonalności oraz opracowanie dokumentacji projektowej związanej 
z rozbudową infrastruktury energetycznej. Chodzi tu  o stację ładowania. Będzie się ubiegać, 
poprzez złożenie wniosku o dofinansowanie z KPO. Wniosek składać się będzie do Centrum 
Unijnych Projektów Transportowych, tak jak i w poprzednich projektach tych autobusowych 
na rok 2026 zaplanowano wartość 18 500 000 zł i to zostanie przeznaczone na zakup 
5 autobusów elektrycznych wraz ze stacjami ładowania, które będą obsługiwały 4 nowo 
utworzone pozamiejskie linie autobusowe. Zaplanowane jest dofinansowanie z Krajowego 
Planu Odbudowy w wysokości 90% kosztów kwalifikowalnych, to jest kwota 13 536 585,36 
zł na rok 2026. Tak to zostało wprowadzone, w takich wielkościach szacunkowych. Ponadto 
jest zaplanowane w roku bieżącym zadanie majątkowe, również pod nazwą: „Zakup i dostawa 
sprzętu medycznego na potrzeby Powiatowego Centrum Zdrowia”. Planuje się zakupić 
rezonans magnetyczny. W związku z tym, że po przeprowadzonej procedurze o udzielenie 
zamówienia publicznego wartość oferty najniższej jest wyższa od środków zaplanowanych 
w planie finansowym na rok bieżący, trzeba zwiększyć plan finansowy wydatków zadania 
o kwotę 663 631,09 zł. W związku z tym plan po tej zmianie będzie wynosił 7 894 000 zł.  
Skarbnik zaznaczyła, że po stronie dochodów zdejmuje się kwotę 267 723,39 zł, ponieważ to 
zadanie było zaplanowane z dofinansowaniem z funduszy europejskich, ale z uwagi na 
zmianę kursu euro, na podstawie którego przyznawane jest dofinansowanie, to o taką kwotę 
zmniejszy się dofinansowanie na tym zadaniu. Ponadto dokonuje się również zmian na dwóch 
kolejnych wydatkach, zadaniach majątkowych i te zadania, to jest budowa Powiatowego 
Centrum Sportu i Rekreacji. Zwiększa się środki finansowe o kwotę 150 000 zł. Tam było 
wstępnie zaplanowane na ten rok 50 000 zł, ale jest niezbędna potrzeba, żeby zwiększyć do 
200 000 zł wartość tego zadania w tym roku z przeznaczeniem na wykonanie aktualizacji 
dokumentacji projektowo- kosztorysowej. To zadanie też już jest realizowane w cyklu 
wieloletnim. Ponadto jest też zadanie inwestycyjne pod nazwą: „Modernizacja kompleksu  
sportowego Moje boisko Orlik w Lubrańcu”. Trzeba dokonać zwiększenia o 30 000 zł 
z przeznaczeniem na wykonanie dokumentacji projektowo - kosztorysowej, która jest 
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niezbędna też do wszczęcia procedury przetargowej. Zadanie tutaj jest w połowie 
dofinansowane. Mowa o robotach planowanych z Ministerstwa Sportu. 
Przewodniczący Rady w związku z barkiem głosów w dyskusji, poprosił  o dokonanie 
poprawek w projekcie uchwały w podstawie prawnej, gdzie jest mowa o ustawie 
o samorządzie powiatowym poprzez dopisanie publikatora po poz. 107, 1907 oraz gdzie jest 
mowa o ustawie o finansach publicznych poprzez dopisanie publikatora po poz. 1756,  1907. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to prosił 
o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 9 stycznia 
2025 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały wraz z poprawkami. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 stycznia 2025 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2025 – 2040 stanowi 
załącznik nr12  do protokołu.   
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 stycznia 2025 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2025 – 2040 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
 
9) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Włocławskiego na rok 2025. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i wydatków. Przewodniczący poprosił o dokonanie poprawek w projekcie uchwały 
w podstawie prawnej, gdzie jest mowa o ustawie o samorządzie powiatowym poprzez 
dopisanie publikatora po poz. 107, 1907 oraz gdzie jest mowa o ustawie o finansach 
publicznych poprzez dopisanie publikatora po poz. 1756,  1907.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
W związku z brakiem głosów w dyskusji, przed rozpoczęciem procedury głosowania, 
poprosił o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 9 
stycznia 2025 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały wraz z poprawkami.  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 stycznia 2025 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2025 stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  
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Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 stycznia 2025 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2025 stanowi załącznik nr 16 
do protokołu.  
 
10)  Oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady przypominał, że w ramach realizacji tego punktu mogą być 
wygłaszane lub składane na piśmie do protokołu wyłącznie oświadczenia radnych. 
Przypominam, że interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, 
który przekazuje je niezwłocznie staroście.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy ktoś z radnych chce wygłosić lub złożyć na piśmie 
do protokołu oświadczenie?  
Nie było oświadczeń.  
 
11) Zamknięcie obrad IX Sesji Rady Powiatu.  
 
W związku ze zrealizowaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady w dniu 9 stycznia 2025 
r. o godz. 10:35 zamknął IX Sesję Rady Powiatu we Włocławku.  
 

 
  Przewodniczący Rady 
 
Dawid Andrzej Dalmann 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego we Włocławku protokół sporządziła: 
Katarzyna Dąbrowska-Czerwińska ……………. 


